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      Аннотация

    
        
          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы был разработан проект высотного административного здания с системой спайдерного остекления фасадов. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008 года № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию (с изменениями на 6 июля 2019 года)». Изучается применение систем мониторинга инженерных конструкций в строительстве многоквартирного жилого дома со встроенно-пристроенными помещениями с целью повышения безопасности здания. Даны общие понятия, рассмотрены виды систем мониторинга и разработан паспорт систем мониторинга.
        

        
          In the course of the undergraduate graduate qualification work, a design of a high-rise administrative building with a system of spider glazing of facades was developed. Design documentation was developed in accordance with Decree of the Government of the Russian Federation of February 16, 2008 No. 87 “On the composition of sections of design documentation and requirements for their content (as amended on July 6, 2019).” The application of monitoring systems of engineering structures in the construction of an apartment building with built-in attached premises is being studied in order to increase the safety of the building. General concepts are given, types of monitoring systems are considered, and a passport for monitoring systems is developed.
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